
 

 

 הורד וסע 
 

 ,תושבי כפר מנחם שלום
 ". האלה"ברצוני להסב את תשומת לב ההורים אשר מביאים את ילדיהם ברכב מדי בוקר אל בית הספר 

יוצרת פקק גדול גם לאוטובוסים וגם , במקום להועיל כמו לפני שנה" הורד וסע"נוצר מצב שתחנת 
 :לרכבים מכמה סיבות

כדי להגיע אל נקודה , ן הנגדי ועושים פניית פרסה באמצע הכבישרכבים פרטיים מגיעים מהכיוו .1

 .ההורדה

במצב שבו לא מגיעים מתנדבים ההורים , "הורד וסע"נראה שאין מספיק מתנדבים לתחנת  .2

 . במקום שהתנועה תזרום, בעצמם מורידים את הילדים במפרץ החנייה וכך נוצר פקק

ם מסוכן מאוד ושוב תורמים לחוסר סדר במקו, הורים מורידים את הילדים באמצע הכביש .3

 .  שנהגי האוטובוסים והנהגים פרטיים לא יכולים לראות אותם, ובעיקר למצב

אנחנו חייבים לשנות את צורת . המצב הנוכחי בכביש של בית הספר האלה מסוכן ביותר: לסיכום

, ותאני מבקשת מההורים להיעזר בסבלנ, אבל עד שזה יקרה, זרימת התנועה והתשתית

אני מקווה שכך נוכל . להקפיד על כללי נהיגה זהירה ולהימנע מכל צורה שמסכנת את חיי ילדנו

 .ליצור נתיב נסיעה בטוח יותר ולמנוע אסון

 אנה גולדסטרו                                                                                         
 
 

י "הוכנה ע" הורד וסע"שבעבר רשימת מתנדבי , מעדכן" האלה"בית ספר  מוועד הורי אלון גולדנברג
ללא בחירה ויש , כל הורה מקבל תאריך תורנות –י ועד ההורים "היום ארגון התורנות נעשית ע. ההורים

  .לו יכולת ואחריות להחליף משמרת
 

  

 בטיחות בגבעת הילדים
מטעם הישוב נפגש עם מהנדס  (שלומי שקד וזאב,ןאסף אוז, אבי בן צבי) דיווח כי צוות  זאב פקציארז

שהסביר לנו מהו התהליך הנדרש להסדרת אמצעי בטיחות של תנועת רכבים סביב גבעת ,המועצה
אשר תופנינה למהנדס תנועה לקבלת הצעת מחיר ,  בשבוע השני של פברואר בוצעו מדידות.הילדים

נמשיך לפעול מול המועצה על מנת , ההמלצהלאחר שנקבל את הצעת המחיר ו. לתכנון המלצותיו בנושא
 .לקבל את אשור ועדת התמרור של המועצה

 
  .שיטפל וינהל את נושא הבטיחות בדרכים בישוב כולו, צוות היגוי רחבהוקם , בימים אלה

לתת מענה לתושבי כפר מנחם באשר , כאשר המטרה המידית, הרעיון נולד מתוך דיונים בוועד האגודה
  .דולמקטן ועד ג, הם
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. ך או סיכום של נקודה מעניינתהקלד ציטוט מהמסמ]

. באפשרותך למקם את תיבת הטקסט בכל מקום במסמך

השתמש בכרטיסיה כלי תיבת טקסט כדי לשנות את 

 .[העיצוב של תיבת הטקסט ציטוט



  .הרכב הצוות כולל מגוון גילים והשקפות
 

  .אמנון זלינגר ואסף אוזן, אלון גולדנברג, גידי קרון  ,אנה גולדסטרו , שירז ארקליס: חברי הצוות
 

  ,ניתן וחשוב גם לפנות אלינו
 

  uzan76@gmail.com- תיבה זמנית לפניות 
 
 

  ועד אז 
  

  סעו בזהירות ולכו בבטחה
 

 

                                תחנת הרכבת
הסתיים השלב הארוך של תכנון מפורט של תחנת הרכבת וקבלת אישורים והמכרז  –בשורות טובות 

 .6102לקבלן פורסם לאחרונה באמצע ינואר 

עם העברת  6102 המאבק להשלמת בניית תחנת הרכבת הסתיים בהצלחה בסוף יוני –להזכירכם 

אולי רובכם שואלים את עצמכם למה היה צריך , אני מניח שחלקכם. ההחלטה בקבינט הדיור בממשלה

לעסוק בתכנון ואישורים במשך שנה וחצי במקום ישר לגשת להשלמת הבנייה שהחלה לפני מספר 

 ?שנים

אז חשבנו  עד. התשובה נעוצה בהונאה הגדולה שהתגלתה לנו רק לקראת סוף המאבק הציבורי

ובגלל , שבע-באר -א "שהחליטו לבנות תחנות בכפר מנחם ובלהבים כחלק מפרויקט הכפלת הקו ת

חריגה גדולה בתקציב הכפלת המסילה החליטו ברגע האחרון לבצע בכפר מנחם באותה העת רק את 

רר לקראת סוף המאבק התב". הכנה לתחנה" –כלומר , (קרקעי-בניית הרציפים והמעבר התת)' שלב א

התקבלה הרבה לפני שהרציפים , "הכנה לתחנה"אלא רק , לנו שלמעשה ההחלטה לא לבנות תחנה

מסיבה זו הם גם לא טרחו לעשות את התכנון המפורט ומן הסתם לא . לספר זאת לנו" שכחו"ורק , נבנו

 .לקבלת אישורים( מחוזית, לאומית)היו תכניות להגיש לוועדות השונות 

, קו מים, קו ביוב, צומת, כביש גישה, חנייה, מבנה –יכך בתכנון מפורט בשנה האחרונה עסקו לפ

ולבסוף בקבלת (... ו"רכבת וכ, מועצה)חלוקת אחריות וסמכויות בין הגופים השונים , הפקעת קרקעות

 .האישורים

 .כ בוחרים קבלן זוכה וניגשים לבנייה עד אמצע שנה זו"אח, תקופת המכרז היא חודש? מה כעת

וחנוכת התחנה אמורה להתקיים לפני סוף , נייה עצמו אמור להימשך כשנה וחצי פלוס מינוסתהליך הב

6102. 

 
 צפי צור                                                                                              
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 ו בשבט"ט
 קיבוץ כפר מנחם  -ו "ו בשבט תשע"ט

 .ב בפעילות נטיעות משולבת עם כל המשפחהחגג היישו, כבכל שנה
ועדת תרבות וכרגיל מתנדבים , גורמים מהיישוב מתוך ועדת גינון פרבתכנון הנטיעות היו מעורבים מס

 .זמניים שונים
 .י ועדת גינון"כפי שנקבע בכל שנה ע, פי סדר העדיפויות"איזור הנטיעות נבחר ע

על מנת , עלה הרעיון הנוסף לסימון השבילים, ח מקדיםהשנה נבחר איזור גבעת הילדים ומתוך סיור שט
בזמן שהשתילים הצעירים צומחים ונוטעים , היכן מותר לדרוך, להסב את תשומת ליבם של הילדים

 .שורשיהם באדמה
, מזג האוויר היה לטובתנו ונוכחות המשתתפים הייתה מרובה ולא נאלצנו לדחות את האירוע, לשמחתנו

 .ותכפי שקרה בשנים קודמ
 .בתקווה להמשך נטיעות שמח בשנה הבאה

 ו בשבט"צוות ט                                                                               
 
 

 

 

                                         :                                                                רכז צוות הגינון תיאר את השתילה בגבעת הילדים – אביב כהנא
.                                                                                                                          שיתנו צל, עצי צאלון 2שתלנו 

ם כשיגדלו ופריחתם אדומה השיחים יהיו גדולי. שיחים של לגיסטרמיה הודית לאורך גדרות הגנים  01
   .                                                                                                                            ויפה
,  כיוונו לשתילה שמושית. מרווה ועוד, רוזזמרין, לבנדר, שיבה, נענע, זעתר –. צמחי תבלין מגוונים 011

.                                                                                    כשצמחי התבלין יגדלו, בור יוכל לקטוף וליהנות מהחלקה הציבוריתשהצי
  .                                                                  המחוברות למחשב, כל אזור השתילה מרושת בטפטפות 

 .זה ייחשב להצלחה, מהשתילים ישרדו 11%אם . הילדים צבעו אבנים ובאמצעותן הגנו על השתילים
  
  
 

 

 .                                                                      עצים גדולים 01 -נטעו בשטח הקבוץ כ 02.6.6102 -ב
בצדו , עד לירידה לרפת,  לאורך בית הלבוש ,העצים נטעו לאורך הדרך המזרחית המובילה מהסילו

 .המערבי של הדשא הגדול מול המועדון ומסביב לחלקה המזרחית של הדשא מול הסילו
 



 ח מהמועצה"דו
  5102-מועצת יואב 

הצמיחה הדמוגרפית . בזכות מיזמים של צמיחה דמוגרפית, בעשור האחרון הוכפלה אוכלוסיית המועצה
 .                                              8%-2%ממשיכה בקצב  שנתי של 

 .האתגר שלנו הוא יצירת שיח משותף, מכאן
מועצה ולברור חזון  –ישוב  –שנים מהלך לברור אסטרטגי של היחסים תושב  0על רקע זה קיימנו לפני 

                              .                                                               המועצה ויעדיה
 

                                                                                                      :חזון המועצה
תוך שמירה  על , המקיימים חיי קהילה איכותיים, מועצה של ישובים רב דוריים צומחים ומתחדשים*

 .וחיזוק המנהיגות המקומיתחוסן קהילתי , צביון כפרי
 .הטבע והמורשת הייחודיים לאזור, טיפוח המרחבים הפתוחים וערכי הנוף*
 .מצוינות בחינוך וטיפוח תרבות ושירותי הרווחה למען התושבים*
 .לאיכות הסביבה ולאיכות החיים, לאקולוגיה, אחריות משותפת של תושביה ויישוביה לביטחון*
, התשתיות והתיירות הכפרית, תוך פיתוח החקלאות, קיום תעסוקה איכותיתמיצוי הפוטנציאל הכלכלי ו*

 .בשילוב עם הרשויות הסובבות
 

 :                                                                                       תחומים 0-החלטנו לפעול ב, מכאן
 .רב דורי ורב קבוצתי בישוביםהצמחת הנהגות בישובים וקיום שיח –חוסן קהילתי *

 .מסייעת ותומכת בבניית קהילות יישוביות מאוחדות ופעילות, מעודדת, מועצה מעורבת –היעד שלנו 
הוגדרו הסמכויות שהמועצה מאצילה לוועדים המקומיים והוגדרו , הוגדר סל שירותים מוניציפאליים*

 .לפרט ולמדינה, למועצה, ההיבטים השייכים לישוב
אנו רוצים לשמור על האופי . תושבים 8011 -דונם והיא מונה כ 661,111שטח המועצה  –פרי מרחב כ*

תוך עידוד , חקלאי ועל המרחבים הפתוחים ולהמשיך ולנהל את המרחב הכפרי וסביבת יישוביה-הכפרי
כדי לנהל את מרחב התכנון ולשמור על . חקלאית-וסיוע ליישובים לשמור על חזותם  הכפרית

שבראשה עומדת , בין השאר מול לחצים חיצוניים הוקמה במועצה ועדה לתכנון ובניה, ם שלנוהאינטרסי
 .                                               מטי הרכבי ראש המועצה' דר

                                            :                                                                         אסקור בקצרה את פעילות המועצה
 

                                                                                                           :מימון פעילות המועצה
לויות מכתיב עלות גבוהה לפעי( נפש 8011-כ)ומספר תושביה  ( דונם 661,111)היחס בין גודל המועצה 

. הארנונה הנגבית מהתושבים מהווה כעשירית מסכום זה. ₪ 88.111.111 -תקציב המועצה כ. המועצה
אנו גובים ארנונה גם מתחנות הכח )שיעמיד לרשותנו משאבים נוספים , מתבקש פיתוח כלכלי, מכאן

פלים ע באזור תעסוקה במסמיה ואנו מט"אנו  מתקדמים לקראת מתן תוקף לתב(. ומאזורי התעשיה
אנו מקווים ליהנות . בפיתוח אזור תעסוקה נוסף באזור גת וכן מסייעים בפיתוח אזורי תעסוקה בישובים

שיאפשרו את איכות החיים בה אנו , האתגר שלנו הקמת מפעלים. מתקבולי ארנונה לכשיקומו מפעלים
 .מעוניינים

                                                      :                     שהמועצה מתקצבת מדי שנה, סל שירותים ישובי
 .                                                                                                             תקציב פיתוח מוניציפאלי*
                                                              (.                                  שמקורו מהיטל השבחה)תקציב פיתוח *
 (.                                                                                   לילד₪  6211)השתתפות בגני ילדים *
 תאורה מוניציפאלית*
 .  שיפוץ מבני חינוך*
                                                                                                               .                          רכז נוער*
 .         ספריה*

                                                                                                                                                                                                                                         :                                                                                   י יכולתה"שהמועצה מתקצבת עפ, סל שירותים ישובי
 .                                                                                             קלטיםשיפוץ מ, מרכיבי ביטחון*

              .                                                                                                                            שיקום כבישים* 
         .                                                                                                                            יקוזנ* 
                .                                                                                                 תקציב דת ובית עלמין*
     .                                                                                                                            שיפוץ מועדונים*

                                                                                                                                       



                                                                                                                 :שירותי המועצה
אנו מקדמים חקיקת , לאחרונה. יעיל ומותאם לצרכי התושבים,  המועצה שוקדת על מתן שירות מקצועי

 .                                                                                                               'תיעול וכד, למשל חוקי סלילה. וקי עזר למועצהח
                                       :                                                                                              חינוך
סיפוק שרותי חינוך מיטביים זהו האתגר . שנים 08מתושבי המועצה הם ילדים ונוער עד גיל  21%

אנו מפעילים מסגרות לגיל הרך בחלק מהישובים . מתקציב המועצה מוטה לחינוך 21%. המרכזי שלנו
כמו כן . ם ובתי ספר ובשמירה על קונצפציות חינוכיותאנו משקיעים בבניית גני. ותומכים בעובדות החינוך

, מערך חוגים אזורי וישובי, אנו מטפחים את החינוך הבלתי  פורמאלי ודואגים למדריכים בכל ישוב
                      .                                                                          ופעילות תנועות הנוער בישובים" צפית"פנימייה ב

 :                                                                                                                     ס יואב"מתנ
 .                 החל מהגיל הרך ועד לקשישים, מעניק שירות רלוונטי ומשמעותי לכלל האוכלוסייה

מעצים את בעלי התפקידים בישובים ומעניק שירותים , זוק הקהילתית בישוביםס תומך בחי"המתנ
 .                   חינוכיות וקהילתיות, תרבותיות, חברתיות, לפיתוח יכולות אישיות

                    :                                                                                            רווחה -ותיקים  
העובדות הסוציאליות בישובים . במועצה מחלקת רווחה פעילה האמונה על מתן יעוץ בכל תחומי החיים

 .                                                                      הן הכתובת לתושבים
ס "והמתנ( פעילות חברתית, להאב קהי, קהילה תומכת, חוק סיעוד)לוותיקים דואגת מחלקת הרווחה 

פורום רכזי ותיקים ותיווך , קשר רב דורי, מסיבות ואירועים, טיולים ונופשונים, פעילויות בבית גיל אור)
 (.         י גורמי חוץ"ומימוש זכויות ומענקים הניתנים ע

 :                                                                                                             איכות הסביבה
זכוכית ואריזות , בקבוקים, נייר וקרטון,גזם וגרוטאות, המועצה מעניקה שרותי פינוי לפסולת ביתית

רים ביתיים ומספקת שרות טאטוא של כבישים קומפוסטו 11% -המועצה מסבסדת ב. מתכת ובטריות
 .                                                           בישובים

בשנה האחרונה אנחנו עסוקים בתכנון שדרוג מערכת הביוב של יואב והתאמתה לדרישות תקנות 
אנחנו . לטיהור שלישוני המחייבות אותנו לטפל בכל השפכים המיוצרים ביואב עד, 6101  -בריאות העם 

מאחר וכמות . לצד שיתוף ציבור ודיוני מליאה, וועדות התכנון ומשרד הבריאות, י רשות המים"מונחים ע
ומאחר , (י שכונה קטנה בתל אביב"מקבילה לכמות המיוצרת ע)השפכים שאנו מייצרים קטנה יחסית 

מתמקד התכנון בפינוי , הור אחדשאנחנו פזורים על שטחים גדולים שאינם מאפשרים הקמת מתקן טי
מדובר בתכנית גדולה הכוללת הקמת קווי הולכה ותחנות שאיבה . השפכים למערכות אזוריות שכנות

עם השלמת השדרוג נעמוד בדרישות התקן . מיליוני שקלים ושביצועה יארך כשנה 21 -בהיקף של כ
הפתוחים הפועלים כיום שים "המחמירות של רשות המים ומשרד הבריאות ונוכל לבטל את המט

 ציבורית רשות שמספקת שרות עבור תשלום) תפעול יבוצע באמצעות אגרת הפרוייקט מימון. במועצה
 פ"יבוצע ע הוחלט כי החיוב .הקמת המערכת הון בפריסה ארוכה למימון ובאמצעות אגרת( חוק פי-על

 .יישובי המועצה לכל אחיד מפתח
 :                                                                    תפישת הביטחון של מועצה אזורית יואב

 .                בשוטף נעזרים ישובי המועצה בתחנות המשטרה בקריית מלאכי ובקריית גת
הנסמך על מתנדבים ובראשם בעלי תפקידים מטעם המועצה , מחלקת הביטחון בנתה מערך ביטחון

ושוטרים קהילתיים ( ח"מוס)ומתחתיו קצין מוסדות חינוך ( קצין בטחון)ט "בראש המערך קב. ב"ומג
, (קים המטפלים באשכולות המועצה הצפוני והדרומי"קצין ביטחון קהילתי ושני מש)ב "הכפופים למג

(.               מתנדבים 611)ד ומתוכו את כתת הכוננות "את המתמי( ב מפעיל"ומג)נוסף לזה המועצה מטפחת 
.                                                                                                          שים היישוביים הטיפול בביטחון השוטף בישובים"הרבבאחריות 

י "גופי צח, (סיוע  עזרה ראשוני)ר "יחידת סע, צוות כיבוי אש –בעתות חירום מצטרפים למערך זה 
 .   המועצתית( משק לשעת חרום)ח "לבישובים וועדת מ

 יהודית אפרתי:הביאה לדפוס                                                                                             
 

 



 לית המועצה"פגישה עם מנכ

 
                      .                     דפנה רבינוביץלית המועצה "נערכה פגישה עם מנכ 2.6.6102 -ב

יגאל , (נציגי הקבוץ)שולה אופיר ושלומי שקד , (מזכיר הישוב)מטעם הישוב השתתפו זאב פקציארז 

 (.                                       ועד מקומי)שלומי גרבר ואלון גולדנברג ,(ועד האגודה)ברק 

יחסים אנשי המועצה לבטיחות בכביש כי לאור החשיבות שמ, בפתח הפגישה הבהירה דפנה רבינוביץ

 .                                          נעשים כל הזמן מאמצים לשיפור הבטיחות בכביש,  080

דפנה רבינוביץ . ובית הבנים" האלה"אנשי הישוב העלו את בעיות הבטיחות והחנייה באזור בית ספר 

המגרש ישרת את באי בית ספר . ורי הגניםכי מתוכננת הקמה של מגרש חניה גדול מאח, דיווחה

.                                                                                                             מטי הרכבי לדיון במכלול בעיות  הבטיחות והחניה. כי תתקיים פגישה עם  דר, סוכם". האלה"

כי השרות  , דפנה רבינוביץ הבטיחה. שטיפולן בתחום אחריות המועצה, יוןכן הועלו על ידנו בעיות הניק

 .          ישופר

  זאב פקציארזדיווח                                                                       

 

 

 

 

 

********************************************************************************************* 

   

 .עברילמיכל ורונן אור וכל המשפחה ברכות חמות להולדת הבן 

 

 

 וכל המשפחה ארגוב לזהר ועמית , לחנה ומאיר

        .מאורברכות חמות להולדת הבן והנכד 
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 ליעל שחורי וכל המשפחה ברכות חמות להולדת הנכד
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 בני לאו/  מהשלום יותר יקרה כשהאמת

 

לתקווה  סמל. והוא הפך סמל וגם ממשות, חידש העם היהודי את מעמדו של הכותל, כשנחרב בית שני
אנו נכנסים  עד מלחמות הורדת הידיים בין היהדות החרדית לזרמים הליברליים. וממשות של תפילה

מתוך פרקי  -השנייה ; מקדש שלמה -מתוך פרקי התנך שקראנו , האחת: לסוף השבוע עם שתי תמונות
  .יםשהשבוע קבלה החלטה לבתר את הכותל המערבי לשני, החיים הסוערים של החברה הישראלית

הוא לא חושב שבבית . כשקוראים את תפילת שלמה בחנוכת המקדש חשים בעוצמה את החידוש הגדול
המקדש יהיה . מקומו של ה׳ אינו נתפס כי מלוא כל הארץ כבודו. העשוי מעצים ואבנים יש מקום לשכינה

. ך המקוםוהתפללו אליך דר: נקודת כינוס של כל התפילות שישוגרו אל האלוהים מכל קצוות העולם
שכל  -כשהמקום משמש כ״תל תלפיות״ . העוצמה האנרגטית של המקום נקבעת בעוצמת השימוש בו

זהו . הוא מתמלא בקדושה והופך להיות נקודה ארכימדית של העולם, פיות המתפללים פונים דרכו
 . תמצית החידוש של שלמה

ודים במשך אלפי שנים שיגרו אליו מליוני יה. כשנחרב בית שני חידש העם היהודי את מעמדו של הכותל
הוא היה גם סמל וגם . קירות בתי כנסת בכל העולם היו מקושטים בתמונת הכותל. את תפילותיהם

  .סמל לתקווה וממשות של תפילה. ממשות

. נפצעה הנקודה ההיסטורית הזו, במלחמות הורדת הידיים שבין היהדות החרדית לזרמים הליברליים
נאלצים כולם , תת לקבוצת נשות הכותל פינה נגישה במשך שעתיים בחודשבגלל סרבנות עיקשת ל

זו תוצאה של כיפופי ידיים בין קצוות שהאמת שלהם יקרה . להתעורר לכותל שחוצה את העם למפלגות
 .להם יותר מן השלום של כל חלקי האומה

סכימו לממש את תפילה שבריאות הנפש של יהודי העולם לא י. תפילה לתפילה -נשאר לנו להתפלל 
 .ויחתרו למציאת שלום בית שיש בו נקודת התכנסות אחת לכולם, הפתרון הזה

 

 בשותפות עם גל גבאי, 959הוא ראש מיזם  בני לאו הרב

 הביאה לדפוס רות שגיא                                                                             

 

 גילם מאלון שבותנפגשו עם בני " יואב"חניכי 
במועצה ומדריכת הנוער מאלון שבות והשתתפו בה ( רכז השומר הצעיר)י לב ליטמן "הפגישה אורגנה ע

 .מפגשים בני שעתיים 1והתקיימו " צפית"המפגשים נערכו ב. חניכים מכל מגזר 61 -כ
ר ולייצר כלפי המגזר האח, המפגשים נועדו לשבור את הסטריאוטיפים המוטמעים בכל אחד מהמגזרים

 .פגישה בלתי אמצעית בין הנערים
 .א מאלון שבות"א השתתף במפגשים עם חניכי כתה י"מכיתה י אוהד קורנפלד

:                                                                                                  הוא תיאר את המפגשים
.                              בכל אחד מהמגזרים ועלו המשותף והמבדילפרנו על שגרת החיים שלנו יבהתחלה ס

. בתכנון מושב וירטואלי והחלטנו יחד מה יהיו חוקי המושב( בקבוצות קטנות משותפות)אחר כך התנסינו 
מה ?, הם הומואים יוכלו להתקבל למושב, למשל. תוך כדי הדיון בחוקי המושב עלו הרבה קונפליקטים

 .ועוד ? האם שמירת כשרות  מחייבת? סיעה בשבת בתחומי המושבדינה של נ
 

בהפסקה . שהוקדשה למפגש בלתי אמצעי של המשתתפים, בכל מפגש הייתה הפסקה של חצי שעה
לא עסקנו . כמו סרטים וספרים ויצרנו הכרויות עם הנערים מאלון שבות, דיברנו על מכנים משותפים

                                                                                                                                        .    אלא  בחיי יום יום, בפוליטיקה
מתוך השייח במפגשים . אני מאוד אוהב דתיים ונעניתי ברצון להצעתו של לב ליטמן להשתתף במפגש

, כמו הפרדה בין המינים, הסתבר שהתחנכנו על דברים שונים. שאנחנו חיים בעולמות שונים, הסתבר
–שהדת היא שגרת החיים שלהם זה מסקרן מאוד , לפגוש אנשים. נוכחותה של סמכות חיצונית ועוד

היום אני . היה כיף  ומעניין להכיר אותם אישית ולדבר אתם פנים אל פנים. נחשפתי לעולם בלתי מוכר
                                                                                                                               . מרגיש הרבה יותר קרוב אליהם

 .אנחנו מתכננים להתארח אצלם בבתים באחת השבתות הקרובות
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 "מנה חמה ליולדת"פרויקט 
. סימה של מנה חמה ליולדת בקיבוצנולפני מספר שנים שגית לב התחילה את היוזמה המק

מיכל ילדה וזו הזדמנות מצוינת לאחל לה רק נחת . אור רכזה את הפרויקט -לאחרונה מיכל גרופר

 . וכמובן תודה גדולה על ההתנדבות
, במסגרת היוזמה מקבלת היולדת ומשפחתה מדי ערב לאחר חזרתה מבית היולדות מנה חמה

 .י מתנדבים מהקהילה "ת עביתית ומזינה למשך כשלושה שבועו

נשמח להרחיב את מאגר המתנדבים הנוכחי שנוטל חלק ביוזמה מבורכת וחשובה זו לקראת 

 . של האביב" הבייבי בום"

אלא על בסיס התאמה , הצטרפות למאגר המתנדבים איננו מחייב הכנת מנה מדי סבב, לידיעה

 .אישית 

 :לפרטים ולהצטרפות 

 250-8500253טלי שור 

talishur@gmail.com 
 



זהו חלון . הורים לחניכות וחניכים להצטרף לעמוד הפייסבוק שלנו, ועד הורים בצפית מזמין אתכם
. האווירה בבית הספר ואל שולחן ועד ההורים, אל התכנים, המאפשר לכם הצצה אל מה שקורה בצפית

 להתראות 
 

 "אוהל מנחם"חנוכת 
  
".             צפית"ך ב"בכיתת התנ" הל מנחםאו"ו נחנך בית הכנסת "אדר א התשע' ט 08.6.6102 -ב

' הרב הראשי לרחובות הרב הגאון ר, באירוע נשאו ברכות הרב הראשי לישראל הרב דוד לאו שליטא

מטי . דר. ר ארגון אילת השחר ורב המועצה הרב  משה עמר"הרב רענן שלמה יו, שמחה הכהן קוק

                                                                                                                                          .         צרפתי הרכבי ראשת המועצה בירכה אף היא

.                                                                     את ספר התורה לבית הכנסת  תרם יהודי לונדוני

 .         שהוכנס לכיתת בית הכנסת, בעקבות ספר התורה, ברכות יצאה מהרחבה תהלוכהאחרי ה

                       .                                                                                                בי התכבדה בהסרת הלוט מעל שלט בית הכנסת והרב דוד לאו קבע את המזוזהכדר מטי צרפתי הר 

.                                                                                             האירוע הסתיים בארוחה חגיגית

 .הנחה נתיב רובינזון

 
                                             :                      קטעים מברכתה של דר מטי צרפתי הרכבי

הפירושים נעים בין שני , כ ביהדות מתייחס למבנים ולבני  אדם באותה הנשימה כמעט.נ.השורש ח..."

המצריך עבודה , בנייתם כרוכה בתהליך רב שלבי –שניהם , חינוך בני אדם וחנוכת מבנים:צירים עיקריים

.                                                              ייה ומשקפים את ערכיהמעניקים לה את אופ, שניהם בונים את החברה. התמדה ואמונה במטרה, קשה

 –הגרעין שהוביל את המהלך השקיע משאבים וכוחות על מנת להגיע ליום שיהיה כאן בית כנסת ....

                           ".                                                                           אוהל מנחם"

על פתיחות וקבלת , חנוכת בית כנסת בקבוץ חילוני הוא אירוע מיוחד המעיד על סבלנות וסובלנות

הרצון והצורך של חלק מחברי הקהילה לחזק את שורשי היהדות במסגרת של . האמונה של האחר

 .חברה חילונית ובקבוץ המזוהה עם השומר הצעיר אינה מובנת מאליה

בית כנסת הוא מקום מפגש והתכנסות חברתית של הקהילה בחגי ישראל ואני , ר להיבטים הדתייםמעב

שהמפגשים הללו יעצימו את קהילת כפר מנחם ויסייעו בגיבוש הזהות המתחדשת של הקהילה , מקווה

 .המורחבת

נעים הנה מה טוב ומה "–מאחלת לכולנו חודשי אדר של שמחה רבה ושנזכה לאווירת אחווה ורעות 

 !"אמן(." 0, תהלים קלג)שבת אחים גם יחד 

 

 

 

 

 

 

 



  

 6102רוכבים עם יפתח 
יפתח היה אמור לחגוג את יום . גם השנה ציינו את יום הולדתו של יפתח בבילוי משותף ביער חרובית

מכל רחבי  גם משפחה וגם הרבה חברים, לאירוע הגיעו הרבה מאד אנשים. בשנה זו 01הולדתו ה 
 .מנחם ומהיישובים הקרובים מכפר, הארץ
 :תודות
שעזרו בתכנון של היום והובילו בשני המסלולי  Allrideגיל ודולב ממועדון האופניים , יפתח, למיכל

 .בשני המסלולים הפריחה והנוף היו מדהימים. האחד מסביב לתל צפית והשני בתוך היער, אופניים
ספור -לול הליכה שגם הוא היה מרהיב עם איןלאסף קורן וליאור לוי שלקחו על עצמם את ארגון המס

לרעות רוקח חלי זלינגר וכינרת אמויאל שהכינו פינת עצירה באמצע היער עם תה צמחים , רקפות
 .משובח קפה ופיתות על הטאבון

 .לתומר שדאג להביא גנרטור ומערכת הגברה שבזכותם נהנו ממוסיקה ומים חמים במיחם
שכולם חוסלו  –מתנדבים רבים שפינקו בעוגות . וגות פירות קפה ותהלסיגל שדאגה לצד הקולינרי עם ע

 .לבילי בהקמה ובציוד, בתיאבון רב
 .להדס צוברי ודקלה שעיצבו את המדבקות המרהיבות למזכרת

להראל ואפרת לב וליריב בן דיין שהכינו את השילוט שישרת אותנו עוד בשנים הבאות לסמני הדרך ליום 
 .הרכיבה

 שתמיד דואגים לצד הרפואי ומשגיחים ונותנים כתף לענבל ומרקוס
 .קובי וטלי שעזרו מאד עם כל הלוגיסטיקה, אורן, ליזהר

 ..עזרו לנקות וללוות בחילוץ , ולכל בני משפחתנו והחברים שהוסיפו מכל הטוב
 .גם מזג האוויר היה מעולה ואפשר לעשות את כל הפעילויות בהנאה גדולה

 .את תודתנו לכולם כולם אנחנו שולחים
. אנחנו בטוחים שיפתח היה שמח לדעת שאנחנו מציינים את יום הולדתו וזוכרים אותו בצורה זו

ההשתתפות של כולם מהווה עבורנו חיבוק שמחזק אותנו וגם שולח חום ואהבה למקום בו יפתח שוכן 
 .עתה

 
 ,באהבה גדולה

 מורי ודני רפופורט
 

 

 

 

 

 

 


